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[04-08-2020 11:33:18] 	 : Ha Mirjam en jeroen, die opstelling van vorige week, waar we op ca 700 
miljoen tussen sept en PRO uitkwamen, hebben jullie ook becijferingen voor het hele seizoen 
2020-2021? 
[04-08-2020 11:36:19] Mirjam Moll: Leuke vraag 
[04-08-2020 11:39:50] Mirjam Moll: En hangt die vraag samen met eventuele noodoplossing rond BIS 
21-24 en meerjarig FPK subsidies? Ofwel - enige context draagt bij aan kwaliteit van het antwoord. 
[04-08-2020 11:41:29] 	: Context is dat de 1,5 m samenleving nog wel eens langer kan duren n1 
ook het hele seizoen 2ARIP1. Men wil scenario's. 
[04-08-2020 12:12:56] Bartelse Jeroen : Zeker goede vraag. Was al benieuwd hoe de berekeningen en 2 
pager was gevallen in het overleg! 

Zulke scenario's voor na 1/1/20 hebben we nog niet, maar zijn wel te maken. De uitvragen van de 
brancheverenigingen die we gebruiken zijn volgens mij nu nog beperkt tot 2020. Voor onderbouwende 
cijfers is dus tijd nodig. Educated schattingen zijn wel te maken met groep rekenaars/economen van de 
Taksforce. Wanneer 	 zulke cijfers nodig (de meesten zijn nu op vakantie)? 
[04-08-2020 12:16:33] 	: Voor vrijdag 


